
Zadnjo soboto dopoldne je bila v Mari
boru slovesno otvorjena velika in vzorno 
urejena banovinska sadna razstava. Raz
stavo je priredilo Sadjarsko in vrtnarsko 
društvo s svojimi strokovnjaki in s sode
lovanjem preizkušenih kmečkih sadjarjev. 
Preden je g. ban dr. Natlačen proglasil 
razstavo za otvorjeno, je predsednik Sad

jarskega in vrtnarskega društva g. Humek 
pozdravil pokrovitelja razstave g. bana, 
odposlanca trgovinskega ministrstva, za

stopnika bana savske banovine ter zastop

nike škofije, oblasti ter raznih zavodov in 
gospodarskih ustanov. G. predsednik se 
je g. banu prisrčno zahvalil, da je z znat

no podporo omogočil razstavo. Zahvalil se 
je ministrom in drugim činiteljem, ki so 
pripomogli k otvoritvi razstave. Posebna 
zahvala je bila izrečena ravnatelju mari

borske Sadjarske in vrtnarske ?ole g. Pri

olu in njegovim sodelavcem, ki so storili 
vse, da je razstava strokovni 5k> urejena 
in je upati, da bo razstavljeno sadje do

bro prodano. 
Ob koncu pozdravnega govora je g. Hu

mek omenil, da je r>riredilo razstavo Sad

jarsko in vrtnarsko društvo, kongres pa, 
ki je bil otvorjen 24. oktobra, »Srpsko po

ljoprivredno društvo«. 
Za g. predsednikom je povzel besedo g. 

ban, ki je uvodoma podčrtal, da je tokrat

na mariborska sadna razstava največja, 
kar smo jih imeli doslej v naši državi. G. 
ban se je v svojem govoru dotaknil urad

ne statistike, po kateri je v naši banovini 
štiri in pol milijona rodnih dreves in pol 
milijona mlajših dreves, katera še ne ro

dijo. Dravska banovina pridela približno 
70 milijonov kilogramov sadja, med temi 
35 milijonov kilogramov jabolk in je letni 
sadni pridelek vreden 70 milijonov din. 
Rodno sadno drevje predstavlja pri nas 
vrednost ene milijarde 400 milijonov din. 

Otvoritev sadne razstave 
v Mariboru. 

V dobrih letih smo izvozili iz naše bano
vine 3000 do 4000 vagonov sadja. Ako ra
čunamo kilogram povprečno po 2 din, smo 
prejeli za 3000 vagonov krog 60 milijonov 
dinarjev. 

Ker se zaveda banska uprava važnosti 
sadjarstva, ga bo tudi zanaprej na vso 
moč podpirala, izdajala navodila, letake in 
brošure v sporazumu s strokovnimi orga
nizacijami. V naši banovini se je sezidalo 
s pomočjo banske uprave letos 60 moder
nih sadnih sušilnic, ki so že na delu. 

Ob koncu stvarnega govora je izrekel 
g. ban prisrčno častitko in pohvalo Sad
jarskemu in vrtnarskemu društvu, števil
nim podružnicam društva in sadjarjem, ki 
so priredili z veliko vnemo in požrtvoval
nostjo sadno razstavo in sadni sejem v 
Mariboru. 


